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ULANG TAHUN KE-50
HUBUNGAN DIPLOMATIK MALAYSIA - CHINA
50th ANNIVERSARY OF MALAYSIA-CHINA DIPLOMATIC RELATIONS

马中建交50周年



世界福建同乡恳亲大会是由全世界海外闽籍乡亲自主发起、福建省侨办积极推动的一个侨界民

间联谊交流活动。世界福建同乡恳亲大会旨在促进和增强福建籍海外乡亲的交流、沟通与团结。

大会每隔3年选定一个国家举办一次， 自从1994年首次举办以来，至今已举办过十届，走过了

30年的历程。至今世界福建同乡恳亲大会已创出品牌，成为世界各地闽籍社团恳亲、联谊、交流、

合作的一项重要活动，是广大海外闽籍侨胞大团圆、大聚会、大融合、大团结的盛会。

第十一届于2024年11月7日至9日在马来西亚吉隆坡城中城会展中心召开，由马来西亚福建

社团联合会主办。2024年是马来西亚与中国建交50周年，这让本届大会更彰显意义。以“扬帆

海丝梦，汇聚世闽情”为主题，旨在让大家不忘初心，承接先辈们的初衷，汇聚全球闽籍乡亲， 

共聚一堂，共襄盛举。马来西亚福建社团联合会今向全世界闽籍乡亲发出诚挚邀请，

“2024第十一届世界福建同乡恳亲大会，马来西亚与你有约。”

The World Fujian Convention is a fellowship event initiated by overseas Fujian compatriots worldwide, 
actively promoted by the Fujian Overseas Chinese Affairs Office (福建省侨办). The convention aims to 
promote and strengthen communication, understanding, and unity among overseas Fujian 
compatriots. Held every three years in a designated country, the convention has been organized ten 
times since its inaugural session in 1994, spanning a history of 30 years. Over the years, the World 
Fujian Convention has become a branded event, serving as a significant platform for Fujianese 
communities worldwide to seek relatives, socialize, exchange ideas, and collaborate. It stands as a 

grand gathering and unity event for overseas Fujianese compatriots.

The 11th World Fujian Convention will be held from November 7 to 9, 2024, at the Kuala Lumpur 
Convention Centre in Malaysia, organized by the Federation of Hokkien Associations of Malaysia. The 
year 2024 marks the 50th anniversary of diplomatic relations between Malaysia and China, adding 
greater significance to this edition of the convention. Themed "扬帆海丝梦，汇聚世闽情" the 
conference aims to remind everyone of their roots, carry forward the aspirations of their ancestors, 
and bring together Fujianese compatriots from around the globe to celebrate and collaborate. The 
Federation of Hokkien Associations of Malaysia extends a sincere invitation to Fujianese compatriots 

worldwide, stating, "The 11th World Fujian Convention in 2024, 
Malaysia await your presence with open arms."

微信公众号 展览会宣传片展览会网站 展览会宣传片

马来西亚福建社团联合会
THE FEDERATION OF HOKKIEN ASSOCIATIONS OF MALAYSIA 

Wisma Fujian, No.6 & 8, 3rd Floor, Lorong Thambi Dua, Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia

电话: +603 21488335 / 8435 l 传真: +603 2148 8535 l 电邮: hokkienmalaysia@gmail.com l 秘书处联络人: 林雅平 H/P +6012 976 7399
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